
Gradisov vestnik
Planska predvidevanja za le-

to 1975 smo na GE Ljubljana
presegli s tem, da smo ustva-
rili prek 30 miMjard S din
skupne realizacije. Kaj vse
se za tem skriva, za temi
30 milijardatni realizaoije, bi
težko opisali v tem kratkem
članku. Naj navedemo samo
nekaj uspehov pri gradnji v
lefcu 1975.

Na začetku leta smo preda-
H v uporabo zimsko -kopali-
šče na Ježici, na zaključku le-
ta pa zdmski bazen hotela RI-
VIERA v Portorožu. Tretji
zimski bazen gradimo v ber-
narddnskem hotelu PRISTAN
v Portorožu. Dograditev hote-
la PRISTAN do strehe smo
proslavili na likofu v začetku
oktobra.

Naše največje gradbišče v
letu 1975 je bilo na Vrhniki,
kjer smo do jesena v sodelo-
vanju z Obratom gradbenih
polizdelkov uspešno dogiradili
večino objektov in jih preda-
li v uporabo.

V Ljubljani je bil predan v

uporabo Vzgojno varstveni za-
vod Ane Ziherl na Resljevi ce-
sti, kjer je v varstvu 400 otrok,
in petetažna prizidek.

Na dan republike je bila
svečana ptvoritev Kldničnega
centra v Ljubljani. Pri dogra-
ditvi tega velikana se tudi
naše podjetje omenja na vid-
nem mestu. Pred dnevom re-
publike se je pojavila smreči-
ca na vrhu »H« objekta (do-
vozne rampe), ki je bil dogra-
jen v rekordnem roku in spa-
da v sklop diagnostično tera-
pevtskega servisnega objekta,
kateregl železnobetonski ske-
let je tudi zgradila naša grad-
bena enota.

Tudi na objektu Onkološke-
ga inštituta je bil za dan re-
publike prirejen zidarski likof,
kd je oznanil dograditev III.
faze objekta.

Kljub hladnemu vremenu, ki
je vladalo zadnje dni novemb-
ra smo uspeli zabetonirati že-
leznobetonsko ploščo in pred-
napetega betona na Podvozu
Drenikove ceste v Šiški.

V ploščo detoeline 1,5 m je
bilo vgrajenega 600 m3 beto-
na visoke kvalitete.

S to delovno zmago smo do-
segli, da poteka gradnja pod-
voza na Dreriikovi cesti točno
po terminskem planu, kar je
za naše podjetje velikega po-
mena, saj je podvoz na Dre-
nikovi prvi objekt, kd se gra-
di v sklopu 10-letnega progra-
ma izgradnje ljubljanskega
cestnega omrežja.

Tudi gradnja novih objek-
tov Ekonomske fakultete se
uspešno zaključuje in bodo v
začetku 1. 1976 predane prve
predavalnice v uporabo študen-
tom.

No in ne naaadnje naj ome-
nimo uspešno sodelovanje na-
še gradbene enote pri gradnji
jedrske elektrarne v Krškem.

Našteti uspehi bi seveda iz-
gubili na vrednosti, kolikor
iz njih ne bi rezultiral zado-
voljiv finančni uspeh. Kljub
temu, da še ne razpolagamo z
bilančnimi podatki za leto
1975 lahko trdimo, da smo
preteklo poslovno leto zaklju-
čili z nadpovprečnim finanč-
ndm uspehom in, da smo plan-
ska prizadevanja tudi v tem
pogledu presegli.


